

Demo Account Terms and Conditions

1. Rakuten Securities Bullion Hong Kong Limited ("Rakuten Securities Bullion") provides the demo account solely for the purpose of your personal, non-commercial use only.
2. Although demo accounts attempt to replicate real-time market scenarios, they are based on simulated market conditions. As such, there are key differences that distinguish it from a live account; including but not limited to, the lack of dependence on real-time market liquidity.
3. The operational capabilities when executing orders in a demo environment may result in atypically expedited transactions, lack of rejected orders, and/or the absence of slippage. Additionally, updates to demo account may not coincide with those of live accounts.
4. I confirm that Rakuten Securities Bullion may contact me by phone, mobile messenger or e-mail with information on Rakuten Securities Bullion's products, services, promotional offers and trading education, and assist me in using the online trading platform.

模拟账户条款及条件:

1. 乐天证券金業香港有限公司(「乐天证券金業」)提供的模拟账户只作为私人而非商业用途。
2. 尽管模拟账户试图复制实时市场情景，惟它们乃以模拟市况为基础。因此，它与真实账户之间存在主要差异；包括(但不限于)缺乏实时市场流通量作为依据、报价及差价的延迟或差异。
3. 在模拟环境下执行指令的操作能力可能会导致易异常加速、并无被拒的指令，及/或并无滑点。此外，模拟账户的更新未必会与真实账户的更新同步进行。
4. 本人同意乐天证券金業可通过电话、流动信息或电邮联络阁下，借以提供乐天证券金業的产品、服务、推广优惠和交易教育的资讯，并协助阁下使用网上交易平台。